
 
 
 
 
 

ZAPISNIK REDOVNE GODIŠNJE SKUPŠTINE ZAGREBAČKOG 
ŠAHOVSKOG SAVEZA 

 
Održane 29. ožujka 2023. godine u prostorijama Saveza, Masarykova 
22 
 
Zamjenik predsjednika g. Nenad Škare u 19:00 sati otvara sjednicu i 
pozdravlja nazočne. Putem elektroničke pošte svi skupštinari su dobili 
informativne materijale i dnevni red koji je predložio Predsjednik prema 
odluci Upravnog odbora.  
 

1. Usvajanje Dnevnog reda skupštine 
 
Zamjenik predsjednik daje skupštinarima na izbor glasanje za usvajanje 
ponuđenog dnevnog reda koji je nakon glasanja jednoglasno usvojen. 
 
 

2. Izbor verifikacijske komisije 
 
Predsjednik predlaže za članove verifikacijske komisije g. Josipa Bandura i 
g. Matu Ivančića. Nakon glasanja skupštinara jednoglasno je usvojena 
verifikacijska komisija. 
 

3. Izvještaj verifikacijske komisije i verifikacija mandata u 
Skupštini 

 
Predsjednik verifikacijske komisije g. Bandur izjavljuje kako ima 32 
skupštinara s pravom glasa na Skupštini od ukupno mogućih 39 što čini 
natpolovičan broj prisutnih čime je kvorum Skupštine postignut.  
 
 

4.  Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 
 
Zamjenik predsjednika predlaže za zapisničara tajnika g. Krešimira 
Podraveca, a za ovjerovitelje g. Mladena Palca i g. Branka Rogulja. 
Skupštinari za izbor zapisničara i ovjerovitelja zapisnika glasaju 
jednoglasno „ZA“. 



 
 
 

5. Financijsko izvješće za 2022. godinu 
 
Zamjenik predsjednika obavještava skupštinare kako je Savez pokrio sve 
svoje obveze u protekloj godini i opravdao dobivena sredstva prema 
institucijama koje provode nadzor rada Saveza. Tajnik je preuzeo riječ i 
detaljnije pojasnio poslovanje Saveza u prošloj godini, te naveo kako prema 
dobivenim sredstvima uz rebalans Savez ne pokriva osnovni sportski 
program koji se ustalio kroz posljednjih nekoliko godina. Svi troškovi su 
pokriveni zbog donacija Predsjednika saveza g. Fiamenga i člana Upravnog 
odbora g. Lea Pećnika. Povijesno najviši režijski troškovi u prostorijama 
saveza u Masarykovoj 22 su uspješno pokriveni, ali zbog toga nije ostalo 
ništa sredstava za redovna održavanja prostorija, te su ostala vidljiva 
oštećenja od potresa i pucanja vodovodnih cijevi u zidovima sanitarnog 
čvora. 
 
 

6. Usvajanje financijskog izvješća za 2022. godinu 
 
Zamjenik predsjednika je dao na glasanje skupštinarima usvajanje 
financijskog izvješća za 2022. godinu. Izvješće je usvojeno sa 31 glasom 
„ZA“ i 1 glas je bio „SUZDRŽAN“. 
 
 
      7. Financijski plan za 2023. godinu 
 
Zamjenik predsjednik je napomenuo kako se nada da će se ove godine 
održati svi turniri iz redovnog programa, te da će svi biti uspješno 
pokriveno. 
Očekuje se povrat Zagreba opena u plan sredstava SSGZ-a za ZŠS u 2023. 
godini, nastavak organiziranja Turnira mira i u slučaju mogućnosti 
dodavanja i nekih novih turnira u program rada Saveza. Očekuje se 
povećanje proračuna Saveza u odnosu na prošlu godinu i također povećanje 
donacija Savezu od gospodarskih subjekata.  
 

8. Usvajanje financijskog plana za 2023. godinu 
 
Predsjednik je dao na glasanje skupštinarima usvajanje financijskog plana 
za 2023. godinu. Plan je usvojen sa 31 glasom „ZA“ i 1 glas je bio 
„SUZDRŽAN“. 



 
 

9. Izvještaj o radu Saveza za prethodnu godinu 
 
Zamjenik predsjednika je izvijestio skupštinare o svim najvažnijim 
pojedinačnim i ekipnim uspjesima zagrebačkih šahista, te o tehničkim i 
financijskim problemima s kojima se Savez nosio kroz godinu. 
Zahvalio se svim donatorima i sponzorima koji su podržali organizaciju 
turnira kroz godinu.  
 
Nakon izlaganja Predsjednik je dao na glasanje usvajanje Izvještaja o radu 
Saveza za prethodnu godinu. Izvještaj je usvojen sa 31 glasom „ZA“ i 1 glas 
je bio „SUZDRŽAN“. 
 
 

10. Najava programa rada Saveza za 2023. godinu 
 
Zamjenik predsjednika je kratko izložio koja su događanja u planu za 2023. 
godinu, a posebno je istaknuo važnost vraćanja u program  Zagreba opena – 
Memorijala Krunoslava Hulaka i održavanje u standard varijanti. Naveo je 
kako Savez mora ravnomjerno brinuti o svim kategorijama igrača, te da će 
naravno uz razvoj kadetskog i juniorskog šaha nastaviti podržavati 
veterane i amaterski šah. 
 
 

11. Različito 
 
Za riječ su se javili g. Jelenko Mikacinić s pitanjem o financijskoj pomoći 
klubovima koji rade s kadetima i juniorima, te g. Radoslav Dumančić s 
pitanjem o radu trenera zaposlenik Saveza. Zamjenik predsjednika je 
odgovorio kako će Savez sigurno financijski pomoći klubovima koji rade s 
mladim naraštajima prema trenutnim mogućnostima, a za rad trenera će 
biti dodatno definirana pravila o mogućnosti dobivanja mentorstva od 
strane perspektivnih zagrebačkih kadeta i juniora na sljedećem sastanku 
Upravnog odbora ZŠS-a. 
 
      
U 20:05 Zamjenik predsjednika je zatvorio sjednicu. 
 
 
 
 



 
 
U Zagrebu, 07. travnja 2023. godine 
 
 
Zapisničar: 
 
Krešimir Podravec 
 
 
 
 
 
 
Ovjerovitelji zapisnika: 
 
Branko Rogulj 
 
 
 
 
 
 
Mladen Palac 
 
 
 
 
 


